
 

 

Bestyrelsesmøde 04.01.18 

Jens, Malene og Mogens (Jakob er udenlands) 

 

1. Siden sidst 

Sadi er kommet ind i det Grønne råd. Annette Buhl sandsynligvis stedfortræder (afgøres midt januar). 

 

2. De kommende datoer 

a. 18.01 Julefrokost. Indbydelse er sendt via Dialog og Facebook. Gentages i dag. 

b. 20.01 Halvårsmøde. Claus, Jens og måske Malene tager afsted.  

c. 22.01 Frist for meddelelse af opstilling af EP-kandidater til Esben Sloth. Vi sender ud til vores egne 

medlemmer og spørger om nogen er interesseret. 

d. 24.02 Procesdag Højgård. 

e. 10.03 Opstillingsmøde FV.  

f. Ultimo marts: Ord. årsmøde (indkald. 6 ugers varsel, bestyrelse 4 uger før (MJ på valg)) 

g. Primo juni Opstillingsmøder vedr. EP 

 

3. Procesdag d. 24.02 

 

a. En gruppe, der arbejder med Kims oplæg til kommunalpolitik. 

b. En gruppe der arbejder med vores inspirationsliste til arrangementer mm.  

c. Evt. debat om Rostadion (fælles holdning) hvis vi er mange nok. 

d. Evt. debat om letbanen (fælles holdning til letbanens omgivelser mm.) hvis vi er mange nok. 

 

4. Mogens sender mail til medlemmer vedr. FV, EP, KOS og lokalforening i weekenden. 

 

5. Debataften om Rostadion. Vi tager beslutning om gennemførelse når vi kender antal deltagere på Højgård 24.02 

ellers som en særskilt debataften. 

 

6. Debat om Letbanen (omgivelser, beplantning mm.). Vi tager beslutning om gennemførelse når vi kender antal 

deltagere på Højgård 24.02 ellers som en særskilt debataften. 

 

Referent: Mogens 

  

 


